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Slovo starostky    

Vážení spoluobčané… 

Že je celý letošní rok naruby ? To ovšem ale neznamená, že se tím 

necháme zaskočit, nebo že si dokonce neužijeme krásné Vánoce ! 

Pravdou je, že na Silvestra si zřejmě budeme muset  přiťuknout na 

zdraví a na ten lepší a veselejší další rok jen v kruhu rodinném, ale 

no a co. Vždyť alespoň se teď potvrzuje, že rodina  a zdraví  je to 

nejdůležitější v životě.  A když už se to všechno kolem nás chová 

hodně divně, tak si ještě musím rýpnout do Mikuláše. Milé děti, je to 

pro ty z Vás, které jste hodně zlobivé, ta nejlepší zpráva : čerti se 

hodně bojí o své zdraví a tak Vás zřejmě letos nechají na pokoji. 

Naopak : ti z Vás, kteří jsou hodní , zcela určitě nějaký ten dáreček 

od Mikuláše doma najdete – ale bude pořádně schovaný. 

Každým rokem píšu , ať nezapomenete navštívit své známé a 

sousedy, takže letos jinak. Pokud máte rádi své  blízké, známé , 

sousedy a kamarády, tak si jen na dálku zamávejte, nebo si napište či 

zavolejte.  Půjde to i takto  a oni ocení, že na ně myslíte a že je 

chráníte . 

Moc mně mrzí, že spoustu plánovaných akcí musíme odložit, nebo 

zrušit. Se sousedy na Oderské ulici jsme plánovali velkou akci „ Pod 

železničním mostem“ . Po dokončení stavby potřebného nového 

chodníku jsme se chtěli potkat  a užít si skvělou párty na počest 

propojení dvou částí stejnojmenné ulice. Ale co se dá dělat, tak ať 

nám ten chodník dlouho a dobře slouží. 

Někomu by mohlo připadat, že se život a práce tak nějak přibrzdily. 

U nás tomu tak není,pouštíme se do dalších  akcí a to hlavně těch 

investičních. Máme už  úspěšně zkolaudovaný nový chodník v 

kolonii, rekonstrukce budovy zázemí OÚ a kulturáku je taky hotová 

(těším se , až Vás tam provedu), tělocvična základní školy už se pyšní 

novotou ( sociálky, šatny a nová nářaďovna), stromy a keře za 

úřadem a na hřbitově – zasazeno. 
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Máme už taky osázenou krásnou alej  ( dozvíte se v dalším článku). 

Ale máme bohužel i nenávratné ztráty ! Při kácení stromů a průřezů 

keřů došlo k velkému zničení krásné aleje vedoucí podél kolejí 



~ 4 ~ 
 

směrem od hlavního nádraží  na Suchdol. Nedbalou koordinací 

zadání prací ze strany ČD došlo ke kácení i na našich obecních 

parcelách. Bez oznámení, bez povolení… stalo se a mi už nezbývá nic 

jiného, než dohlédnout na to , aby náhradní výsadba alespoň trochu 

zacelila tuto ekologickou pohromu. Vše řeší taky ČIŽP.  

Dokončuji už poslední podklady pro podávání žádostí o dotace, ale o 

tom jsem už psala minule, tak ať se neopakuji, jen to shrnu. Budeme 

žádat granty  na : opravu sklepních prostor v základní škole  , opravu 

všech lávek přes Husí potok, nové multifunkční hřiště pro veřejnost 

na Kujavské ulici, rekonstrukci hasičské zbrojnice,  opravu  budovy  

garáží  ve dvoře obecního úřadu, opravu chodníku od našeho 

obchodu směrem na satelit, sanace sklepních prostor a rekonstrukce 

vnitřního i venkovního schodiště a  nejbližšího okolí  obecního 

bytového domu  a nejnáročnější akce : rekonstrukce vnitřních 

prostor mateřské školy. Zde počítáme s náklady ve výši přes                

4 miliony korun. Školka má sice pěkný nový plášť, ale interiéry byly 

modernizovány (přistavěny) jen částečně. Chybí provést úplnou 

výměnu veškerého sociálního zázemí určeného jak pro děti, tak i pro 

kuchyňský personál.  Kuchyň , jídelna , šatny zaměstnanců kuchyně – 

to vše volá po výměně.  Také zásobovací výtah už je odepsaný, 

obklady , podlahové krytiny , no je to nářez, ale vyměnit  se to musí.  

Tak si společně všichni do toho Nového roku přejme kromě zdraví , 

štěstí a pohody taky hodně úspěšných investičních  akcí  při  

zvelebování  a rozvoje naší pěkné obce. 

Je to až k nevíře, jak ten čas letí ale  letos je to už 10 let, co jsme 

společně rozsvítili  náš první vánoční strom  naproti obecního úřadu.  

Letos to bude bohužel jinak , ale nevzdáme to. V prosinci  se strom 

opět rozsvítí a nejenom on. Pokud se vše podaří, jak máme 

naplánováno, tak rozsvítíme vánoční stromečky  na  dalších  

strategických místech,  kolem nichž často chodíte a které máte i ve 

večerních hodinách na došlap těch 500 státem povolených metrů 

? . Budu velice ráda, když postupně ( v rámci rodinné  procházky) 

navštívíte každý náš obecní  stromeček  a v duchu u něho popřejete 
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zdraví všem obyvatelům bydlících  v jeho blízkosti.  Všichni víme, že 

zázraky se dějí hlavně o Vánocích, tak proč tomu  štěstí nevyjít  vstříc 

… 

A když už si dopředu rozdáváme ty dárečky, musíme za jeden taky 

poděkovat obyvatelům malé bytovky . Pořídili svému domu nový , 

teplejší  a veselejší kabát a nám se moc líbí. Děkujeme, že spolu 

s námi přispíváte k zvelebování naší pěkné obce. 

Další dáreček Vás čeká v podobě nových webových stránek naší 

obce. Spouštíme jejich zkušební provoz a Vy máte možnost se 

k nim vyjádřit, popřípadě navrhnout jejich zlepšení.                                                                                         

 WWW.hladkezivotice.cz                                                                                                  

                                                  

Přeji Vám všem do Nového roku hodně síly a zdraví a taky odvahu , 

trpělivost a víru , že spolu to všechno zvládneme. A ještě jedna 

prosba, pokud kdokoliv z Vás bude potřebovat  pomoc při zvládání a 

zajištění základních životních potřeb, nestyďte si o ni požádat – a je 

jedno koho , zda rodinu, souseda či nás na úřadě.  Jsme připraveni 

všichni a jsme tu pro vás.  Krásné Vánoce. 

Vaše starostka…                                           Irena Ravčuková 

 

Informace z meteostanice 

Během 23 dnů, od 25. září do 17. října, spadlo v Hl. Životicích 182 
milimetrů vláhy. Normál pro toto období činí asi 34 mm. V poslední 
třetině března a po celý duben zapršelo jen jednou (3 mm.), přesto 
jsme měli od začátku roku do 4. listopadu 840 mm.vody, přitom 
celoroční průměr činí 640 mm. 
                                                           L. Rošlapil,  Meteostanice firmy DLF      
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INFORMACE Z OBECNÍHO ÚŘADU 

USNESENÍ ZASTUPITELSTVA OBCE HLADKÉ ŽIVOTICE  

Zastupitelstvo obce Hladké Životice na svém 11. zasedání dne 

5. 10. 2020 

 Schválilo v rámci projektu budoucí stavby bezbariérového 

chodníku v Hladkých Životicích „Smlouvu o uzavření budoucí 

smlouvy darovací č. NJ/268/i/2020/Ja“ mezi budoucím 

dárcem MSK, Ostrava a budoucím obdarovaným, obcí 

Hladké Životice a pověřila starostku obce podpisem této 

smlouvy, která je současně předkládána zastupitelstvu kraje 

ke schválení 

 Schválilo v rámci projektu budoucí stavby bezbariérového 

chodníku v Hladkých Životicích „Smlouvu o uzavření budoucí 

smlouvy darovací č. NJ/269/i/2020/Ja“ mezi budoucím 

dárcem MSK, Ostrava a budoucím obdarovaným, obcí 

Hladké Životice a pověřila starostku obce podpisem této 

smlouvy, která je současně předkládána zastupitelstvu kraje 

ke schválení 

 Schválilo v rámci projektu budoucí stavby bezbariérového 

chodníku v Hladkých Životicích „Smlouvu o uzavření budoucí 

smlouvy darovací č. NJ/270/i/2020/Ja“ mezi budoucím 

dárcem MSK, Ostrava a budoucím obdarovaným, obcí 

Hladké Životice a pověřila starostku obce podpisem této 
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smlouvy, která je současně předkládána zastupitelstvu kraje 

ke schválení 

 Schválilo v rámci projektu budoucí stavby bezbariérového 

chodníku v Hladkých Životicích „Smlouvu o uzavření budoucí 

smlouvy darovací č. NJ/271/i/2020/Ja“ mezi budoucím 

dárcem MSK, Ostrava a budoucím obdarovaným, obcí 

Hladké Životice a pověřila starostku obce podpisem této 

smlouvy, která je současně předkládána zastupitelstvu kraje 

ke schválení 

 Schválilo v rámci projektu budoucí stavby bezbariérového 

chodníku v Hladkých Životicích „Smlouvu o uzavření budoucí 

smlouvy darovací č. NJ/272/i/2020/Ja“ mezi budoucím 

dárcem MSK, Ostrava a budoucím obdarovaným, obcí 

Hladké Životice a pověřila starostku obce podpisem této 

smlouvy, která je současně předkládána zastupitelstvu kraje 

ke schválení 

 Schválilo darovací smlouvu č.NJ/238/j/2020/Ja mezi dárcem 

MSK, Ostrava a obdarovaným, obcí Hladké Životice 

 Schválilo záměr obce prodat části pozemku p.č. 1025/27 

v k.ú. Hladké Životice, ulice Na Stráni, Hladké Životice, druh 

pozemku trvalý travní porost o celkové výměře 2 504 m² za 

konečnou kupní cenu 80,- Kč/m² a pověřila starostku obce 

dalším jednáním s úřady i s občany a přípravou kupních 

smluv, které budou ZO předloženy ke konečnému schválení 

 Schválilo kupní smlouvu mezi prodávajícím obcí Hladké 

Životice a kupujícími Ing. Františkem a Janou Palackými, 

Hladké Životice. Předmětem smlouvy je prodej pozemku p.č. 

853 o výměře 122 m², ostatní plocha, ostatní komunikace, 

v k.ú. Hladké Životice do jejich společného jmění.  

 Schválilo kupní smlouvu mezi prodávající paní Fuskovou 

Ladou, Hladké Životice a kupující obcí Hladké Životice. 

Předmětem smlouvy je nabýt do výlučného vlastnictví 

kupujícího pozemek parc. č. 73  o výměře 1 159 m² ostatní 
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plocha, manipulační plocha a pozemek parc. č. 72 o výměře 

168 m² zastavěná plocha a nádvoří, jehož součástí je stavba 

bez čp./če. 

 Schválilo doplnění Strategického dokumentu na rok 2015-

2022 (plán investic a oprav) pro obec Hladké Životice o body 

uvedené v řádcích č. 42-47: 

Řádek č.42 – Parkovací plocha naproti mlýna (p.č. 72 a 73) 

Řádek č.43 – MŠ – rekonstrukce vnitřních prostor 

Řádek č.44 - ZŠ -druhá etapa rekonstrukce a vybavení 

vnitřních prostor 

Řádek č.45 – Rekonstrukce bytového domu a obecních bytů 

č.p. 144 

Řádek č.46 – Rekonstrukce hospodářského zázemí pro OÚ  

Řádek č.47 – Revitalizace zeleně – parčík v areálu ulice Na 

Stráni 

a pověřila starostku obce podáním žádostí o dotace k těmto 

bodům 

 Schválilo účast při založení „Spolku pro přijatelný život 

kolem dálnice v MSK, z.s.“ a členství v tomto spolku obcí, 

které jsou dotčeny narůstajícím hlukem a s tím souvisejícím 

zhoršením životního prostředí z dálnice D1 a pověřila 

starostku za obec Hladké Životice k veškerým úkonům 

spojeným se založením a členstvím  obce Hladké Životice 

v tomto spolku 

 Schválilo rozpočtové opatření č. 5 

 Schválilo do funkce člena Rady obce Hladké Životice pana 

Karla Krkošku 

 Stanovilo nově zvolenému členu Rady obce Hladké Životice 

panu Karlu Krkoškovi odměnu za výkon funkce ve výši 

2.500,- Kč měsíčně. Tato odměna se poskytuje od 

06.10.2020 

 Schválilo , aby advokátka Kristýna Ryšavá hovořila před 

hlasováním o předloženém návrhu o zmenšení plochy 

průmyslové zóny v územním plánu 
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 Souhlasilo se svoláním společné schůzky, týkající se  záměru 

zmenšit plochu průmyslové zóny v územním plánu se 

zástupci všech dotčených stran. 

Usnesení Rady obce Hladké Životice 

Rada obce Hladké Životice na své 29. schůzi dne 21. 9. 2020 

 Schválila pronájem dvou učeben v objektu ZŠ a MŠ Hladké 

Životice na výuku hry na hudební nástroje pro organizaci 

Základní umělecká škola J. A. Komenského p.o., Studénka, za 

cenu 100,- Kč/měsíčně a pověřila starostku obce podpisem 

této smlouvy k datu 1.10.2020  

 Doporučila předložit stanovy spolku „Pro přijatelný život 

kolem dálnic v MSK“ k projednání ZO Hladké Životice 

 Schválila podpořit akci „Výsadba stromořadí“ částkou 

2.000,- Kč na nákup pohoštění 

 Schválila opravu stávající kanalizace pod chodníkovým 

tělesem na ulici Oderská a pověřila starostku obce zasláním 

závazné objednávky firmě Unistad, která rekonstrukci 

chodníku již provádí 

 Schválila, aby finanční kontroly v ZŠ a MŠ Hladké Životice 

p.o. vykonávala starostka obce s pověřeným členem rady 

obce, popř. ekonomem 

 Schválila navržený postup při přípravě prodeje částí parcely 

1025/27 v k.ú. Hladké Životice, ulice Na Stráni 

 Schválila zakoupení venkovní vánoční výzdoby, její instalaci a 

napojení na veřejné  

osvětlení 

 Schválila, aby výměnu vodoměrů a následné práce provedla 

SMSS, která již provádí rekonstrukci hospodářské budovy 

OÚ a KD a pověřila starostku obce zasláním objednávky na 

tyto práce dle přiloženého rozpočtu 
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 Schválila zakoupení potřebné hasičské techniky u firmy 

Požární bezpečnost s.r.o., Jihlava v ceně 84.324,- Kč 

 Pověřila starostku obce zajistit vypracování cenové nabídky 

na rekonstrukci sociálního zázemí, kuchyně a toalet pro MŠ 

 Schválila Dodatek č.2 smlouvy o dílo č. 05/30/03/20 ze dne 

21.5.2020 s SMSS s.r.o., Šenov u Nového Jičína 

 Schválila firmu Hybaj s.r.o. Nový Jičín, aby realizovala pro 

obec Hladké Životice zakázku „Volnočasové aktivity 

v Životickém parku“ 

 Schválila, aby  technický dozor stavebníka pro akci „Stavební 

úpravy a rozšíření tělocvičny při ZŠ Hladké Životice“ 

vykonával ing.Vojtěch Pšeja s.r.o., Kopřivnice 

Rada obce Hladké Životice na své 30. schůzi dne 9. 11. 2020 

 Schválila podání žádosti o dotaci s názvem „Rekonstrukce 

hospodářského zázemí pro OÚ“ do dotačního programu 

Ministerstva pro místní rozvoj, 117D8210 – Program obnovy 

a rozvoje venkova, dotační titul E – Rekonstrukce a 

přestavba veřejných budov  

 Schválila podání žádosti o dotaci s názvem „Multifunkční 

sportovní hřiště“ do dotačního programu Ministerstva pro 

místní rozvoj, 117D8210 – Program obnovy a rozvoje 

venkova, dotační titul H – Podpora budování a obnovy míst 

aktivního a pasivního odpočinku 

 Schválila podání žádosti o dotaci s názvem „Oprava lávek 

pro pěší přes Husí potok“ do dotačního programu 

Ministerstva pro místní rozvoj, 117D8210 – Program obnovy 

a rozvoje venkova, dotační titul C – Podpora obnovy staveb 

a zařízení dopravní infrastruktury  

 Schválila podání žádosti o dotaci s názvem „MŠ – 

rekonstrukce vnitřních prostor“ do dotačního programu 

Ministerstva financí 298D2280 – Podpora rozvoje a obnovy 
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materiálně technické základny regionálního školství 

v působnosti obcí 

 Schválila podání žádosti o dotaci s názvem „ZŠ – druhá etapa 

rekonstrukce a vybavení vnitřních prostor“ do dotačního 

programu Moravskoslezského kraje – Podpora obnovy a 

rozvoje venkova Moravskoslezského kraje 

 Schválila podání žádosti o dotaci s názvem „Rekonstrukce 

bytového domu č.p. 144 a obecních bytů“ do dotačního 

programu Ministerstva financí na výstavbu bytových domů 

 Schválila podání žádosti o dotaci s názvem „Oprava 

chodníkového tělesa od ulice Na Stráni po obchod“ do 

dotačního programu Státního fondu dopravní infrastruktury 

-Program pro zvýšení bezpečnosti, nebo plynulosti dopravy, 

nebo opatření ke zpřístupňování dopravy osobám 

s omezenou schopností pohybu nebo orientace 

 Schválila podání žádosti o dotaci s názvem „Rekonstrukce 

hasičské zbrojnice“ do dotačního programu Ministerstva 

vnitra – stavba nebo rekonstrukce požární zbrojnice 

 Schválila jako dodavatele projektové dokumentace na akci 

„Multifunkční sportovní hřiště“ ing. Karla Pšenicu, bytem 

Nový Jičín, číslo autorizace 1100371 

 Schválila uzavření provozu mateřské školy, školní jídelny a 

školní družiny při ZŠ p.o. v Hladkých Životicích po dobu od 

23.12.2020 do 31.12.2020. Provoz bude zahájen 4.1.2021. 

 Schválila Licenční smlouvu k předmětu duševního vlastnictví 

č. LS-BU-2020/0025 mezi obcí Hladké Životice a 

poskytovatelem, firmou 2K Consulting, s.r.o., Olomouc, 

která nám zajišťuje licenci na ochrannou známku „Bezpečný 

úřad“ 

 Schválila nabídku č. 20NA0025 předloženou panem 

Matějem Mikundou, Hladké Životice, IČO:02526158, na 

opravu kotle s příslušenstvím v kotelně MŠ povýšenou o 

DPH v konečné výši 34.318,30 Kč 
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 Doporučila předložit návrh „Rozpočtu obce Hladké Životice 

na rok 2021“ ZO k projednání 

 Schválila zveřejnění Záměru Obce Hladké Životice prodat 

část parcely č.p. 1023/1 v k.ú. Hladké Životice, ulice Na 

Stráni 

 Schválila zveřejnění Záměru Obce pronajmout tělocvičnu ZŠ 

za účelem provádění cvičení dětí do věku 15-ti let v době od 

1.1.2021 do 31.12.2021, kde služby spojené s nájmem činí 

200,- Kč/rok 

 Schválila poskytnutí finančního daru ve výši 3.000,- Kč pro 

ZO ČSOP Nový Jičín 70/02, Záchranná stanice a Dům přírody 

Poodří, Bartošovice, IČO: 147657901 

 Schválila Dodatek č.1 ke smlouvě o dílo ze dne 15.9.2020 na 

realizaci stavby „Stavební úpravy a rozšíření tělocvičny při ZŠ 

v Hladkých Životicích“ mezi obcí Hladké Životice a 

zhotovitelem firmou UNISTAD, spol. s r.o., Suchdol nad 

Odrou, IČO:43961045 

 Schválila položkový rozpočet na stavební úpravy 

autobusové zastávky „Železniční stanice“ v obci Hladké 

Životice ve výši 10.639,72 Kč 
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                                     všem   našim  obyvatelům ,       

                                     školským   pracovníkům                         

                                                           a   podnikatelům  přejí      

                                              zaměstnanci                                        

                                                                  Obecního úřadu      

         

 

 

 

Obecní úřad a místní    
knihovna budou 
od  23.12.2020  do 1.1.2021  
                       uzavřeny. 
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Provozní   doba    pošty  
Partner  Hladké  Životice  
v době vánočních  svátků. 
 

Pondělí       21.12.2020      12:30-16:30 
Úterý         22.12.2020      8:00-11:30 
Středa         23.12.2020      8:00-11:30   
                                         12:00-14:00 
Čtvrtek       24.12.2020      zavřeno 
Pátek          25.12.2020      zavřeno 
 
Pondělí       28.12.2020       8:00-10:00 
Úterý         29.12.2020       8:00-10:00 
Středa         30.12.2020       8:00-10:00 
Čtvrtek        31.12.2020       zavřeno 
Pátek             1. 1. 2021       zavřeno 
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Byl spuštěn nový Covid Portál, který přehledně a 

jednoduše informuje o všech nařízeních. 

               https://covid.gov.cz/ 

 

https://covid.gov.cz/
https://covid.gov.cz/
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       Obec a škola získala  
       prestižní ocenění     

 

                                               

Obec Hladké Životice získala ocenění v oblasti bezpečnosti.  

Slavnostní akt předávání ocenění „Bezpečná organizace“ pro školy a 

školská zařízení a „Bezpečný úřad“ určený pro obce, proběhl dne 17. 

září 2020 na zámku v obci Bartošovice za účasti předsedkyně 

Regionu Poodří MVDr. Kateřiny Křenkové. Region Poodří se stal 

partnerem projektu. Ocenění převzal místostarosta obce, Zdeněk 

Vojkůvka. Auditoři ocenili účastníky projektu jako příklady dobré 

praxe a předali účastníkům projektu certifikáty a ochranné známky 

k dalšímu využívání.  

Projekty pod názvem Bezpečný úřad a Bezpečná organizace, který se 

zaměřuje na řešení bezpečnostní problematiky a aktivní řešení 

bezpečnostní politiky na úřadech a ve školách, byl spuštěn v 

průběhu tohoto kalendářního roku. Tyto aktivity, které jsou velmi 

pozitivně vnímány ze strany dozorových orgánů, realizuje auditní a 

poradenská společnost 2K Consulting s.r.o. Výsledkem dlouhodobé 

spolupráci je zjištění, že organizace splňují výstupy pro kontrolní a 

dozorové orgány, které pro tento rok byly zaměřeny na oblast 

zpracování a ochrany osobních údajů (GDPR). 

Audit byl složený z místního šetření a revize provozně-bezpečnostní 

dokumentace, včetně směrnic a přijatých opatření včetně souladu s 

národní legislativou a s legislativou EU. Zároveň byli proškoleni 

všichni zaměstnanci organizací v otázkách problematiky ochrany 

osobních údajů především se zaměřením na řešení bezpečnostních 

incidentů a řešení praktických problémů ve veřejné správě a školství. 

Pozornost bezpečnosti vnímáme nejen z pohledu zástupců orgánů 

veřejné moci, ale také pohledu občana, který má zájem o to, aby se 

ve své obci cítil neohroženě. Zkušenosti v oblasti veřejné správy nás 

https://bezpecnaorganizace.eu/
https://bezpecnyurad.eu/
http://www.regionpoodri.cz/
http://bezpecnyurad.eu/
https://bezpecnaorganizace.eu/
https://www.2kconsulting.cz/


~ 17 ~ 
 

utvrzují v tom, že téma bezpečnosti se stává jednou z klíčových 

priorit pro zajištění bezpečného chodu úřadu a poklidného života 

v obci. V projektu budeme i nadále pokračovat, jelikož je pro nás 

přínosem v rámci získávání důležitých informací, sledování 

legislativních změn a procesů ve vztahu k bezpečnosti, ale také 

návrhů opatření, které nám bezpečnostní experti sdělují.  

Naše obec bude mít možnost i prezentace v katalogu bezpečných 

organizací. V rámci projektu budeme moci propagovat i naše aktivity 

a dění v obci. 

 

 

 

Základní škola Hladké Životice 
 
Základní škola 

1. září byl den plný očekávání a nikdo nevěděl, co nás v této 

koronavirové době čeká.  Naším velkým přáním bylo, 

abychom se mohli, i přes různá epidemiologická opatření, 

všichni osobně setkávat ve třídách. To se nám dařilo pouze 

do 13. října, ale i tak jsme byli rádi za každý den.  Přesto, že 

jsme se hned zpočátku zaměřili na upevňování znalostí 

z loňského roku a získávání těch nových z roku letošního, 

našli jsme si čas i pro další aktivity:  

 

 

 

 



~ 18 ~ 
 

 Plavání 

Zatímco se naši nejmladší učili v malém bazéně hravou 

formou základům plavání, starší žáci již trénovali správné 

návyky různých plaveckých stylů, plavání s ploutvemi, skoky. 

Děti byly moc šikovné a jistě by si zasloužily i pěkné mokré 

vysvědčení, které se dostává na poslední hodině kursu. Snad 

se koronavirová situace uklidní a nám se podaří plavání 

dokončit. 

 

 Celoškolní projekt „Koronavirus“ 

Cílem tohoto projektu bylo dětem podat pravdivé, a přitom pro 

ně přijatelné, informace o viru Covid 19 a celé koronavirové 

pandemii, aby se jí panicky nebály a dodržovaly všechna 

stanovená opatření. 
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 Pasování na čtenáře 

18. 9. byli žáci 2. ročníku pozváni do Obecní knihovny. Zde za 

účasti pana místostarosty Z. Vojkůvky a knihovnice M. 

Mihulové proběhlo po splnění pohádkových úkolů jejich 

pasování na čtenáře. Děti dostaly upomínkové předměty, 

knížku a pamětní list. Touto cestou bych ráda poděkovala 

všem, kteří se na programu podíleli.   

 

 Školní družina 

Letošní školní rok jsme začali s mnoha omezeními, kterými 

jsme se však nenechali odradit a s nadšením jsme si užívali 

prostor naší krásné zahrady, kde starší děti postavily pro ty 

mladší překážkovou dráhu. Za nepříznivého počasí jsme 

vytvořili narozeninový dort, stavěli jsme stavebnice, hráli 

stolní fotbal, kreslili, hráli deskové a karetní hry, četli a bavili 

se řadou dalších aktivit. Rozběhly se i kroužky, při kterých 
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jsme většinu času také pobývali venku, abychom nebyli 

omezováni rouškami. Nyní se už moc těšíme, až se zase ve 

škole sejdeme s kamarády a budeme pokračovat v dalších 

zábavných aktivitách.  

Na počátku října jsme měli kontrolu naší činnosti, ohlásila se nám 

Česká školní inspekce. Čtyřčlenný kontrolní tým prověřil všechny 

součásti naší příspěvkové organizace. Z našeho pohledu jsme se 

závěry hodnocení spokojeni, drobné nedostatky určitě odstraníme.  

Na další období roku jsme měli naplánovány ještě další akce, jejichž 

uskutečnění nám přerušilo uzavření školy a přechod na distanční 

vzdělávání. Zapůjčili jsme žákům 15 ks školních tabletů a začali jsme 

učit přes aplikaci ZOOM. Obdivuji, jak rodiny tuto situaci bravurně 

zvládly. 

 

Ráda bych poděkovala nejen pedagogům a žákům, ale hlavně 

i rodičům za spolupráci se školou i v tomto těžkém období, za 

vstřícnost, ochotu, zpětnou vazbu a čas, který věnují se svými 

dětmi učení. Věřím, že po návratu do školy si budeme moci 

říci:  

 „BYLO TO NÁROČNÉ, ALE ZVLÁDLI JSME TO!“ 

 

Velké poděkování patří Obci zastoupenou paní starostkou 

Irenou Ravčukovou, nejen za výborné technické zázemí, ale i 

za krásné prostředí, kde se děti vzdělávají. Hodně se už 

těšíme na zrekonstruovanou tělocvičnu, jejíž dokončení se 

blíží. 

Pokud Vás zajímá podrobnější dění v naší škole, navštivte naše 

webové stránky: www.zshlzivotice.cz 

http://www.zshlzivotice.cz/
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Klidné, pohodové vánoční svátky strávené s těmi, 

které máte rádi, 

optimistické vykročení do roku 2021 a hlavně        

                  hodně   zdraví .                            

Přejí žáci a zaměstnanci školy  

ZŠ a MŠ Hladké Životice                                                                                                                                                                                                                                                                   

                                                                                         Mgr. Věra Tomšů 
                                                            Ředitelka ZŠ a MŠ Hladké Životice       
 
 

 

                   

Mateřská škola Hladké Životice 

Zprávičky z naší školičky 
S končícím podzimem a blížící se zimou vždy nastával ten dlouho 

očekávaný adventní čas a děti z mateřské školy se těšily na své 

blízké, kteří si s nimi užili příjemné chvíle při vánočním tvoření, 

jarmarku nebo vánočních besídkách. Bohužel současná 

epidemiologická situace nám letos nedovolí tyto akce pro veřejnost 

uskutečnit. Mrzí nás to, ale zdraví všech je a bude vždy na prvním 

místě. Přesto se budeme snažit připravit dětem v mateřské škole 

příjemnou sváteční atmosféru a za dodržení všech hygienických a 

protiepidemických opatření jim umožnit alespoň návštěvu Mikuláše 

s nadílkou. Určitě se děti v mateřské škole dočkají i bohaté vánoční 

nadílky. A co popřát všem malým i velkým do nového roku? Zdraví, 

zdraví a ještě jednou zdraví!  
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Provoz Předškolky je po dobu mimořádných epidemiologických 

opatření pozastaven.Děkujeme za pochopení. 

 

 

 
 

                                                                                           Bc. Lenka Lakomá 

                vedoucí učitelka MŠ Hladké Životice 

 

 

 

 

 Senior klub z.s.                                                                                                                         
 

    Vážení přátelé, do konce tohoto letošního  d i v n é h o  roku  už 
zbývá jen pár týdnů.                  
Pokoušela jsem se doplnit naši klubovou kroniku za rok 2020 a ejhle, 
byla jsem hotová za půl hodiny. Bohužel není za tento rok co psát a  
dokládat. Náš klub v tomto roce stihl  uspořádat jeden zájezd do 
divadla v Opavě a  připravit velmi hodnotně výroční členskou schůzi. 
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Hodnotně proto, že nám přibylo dalších 7 členů už je nás 69. Ti noví 
členové přijdou letos zkrátka, ale že nejsou  akce není vina výboru 
klubu, ani tím, že bychom se nechtěli scházet. Víme všichni P R O Č. 
 

 
 
 
        Naši fotbalisté si aspoň stačili kopnout do balonu, běžci si užili 
přírody během v poodří. A bylo  jich na 130. Nezávidíme, jsou mladší 
a odolnější. Ale co my, nejvíce OHROŽENÁ skupina?                       
 O důchodcích se ví, že si rádi poklábosíme mezi sebou a o tom byla 
naše téměř všechna setkání.  Ale zúčastnit se v letošním létě 
nějakého výletu  a jít 2m od sebe a ještě se zakrytou pusu – to pěkně 
děkuji!   
 
        Přesto věřím, že v příštím roce, ono to nebude asi dříve než v 
terminu, v a j e č i n y se sejdeme popovídáme si jak jsme všechno 
zvládli a zazpíváme si od srdíčka!  Momentálně se můžeme  těšit na 
5000.- Kč které dostaneme od státu. Pěkný příspěvek na ty  
telefonické hovory, které mezi sebou vedeme, když už jiná 
konverzace není  možná .Snad jen u plotu  a na patřičnou vzdálenost.                    
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 Z mé strany, i když už nemohu našemu klubu moc pomáhat, věřte 
mi, že  se v příštím roce znovu nastartujeme a bude vše jak bývalo a 
snad ještě lepší! Pevně věřím!                                                                        
        
      Přeji všem klidné Vánoce, štěstí a zdraví v Novém roce. Dovoluji si 
to popřát za celý náš  
Senior klub všem, kteří nás seniory mají rádi a přejí nám jen to 
nejlepší!       
Buďte trpěliví a N O S T E   R O U Š K Y – sluší nám.     
 
                                               Helena Ježíšková, členka senior klubu 
                                                                               

 

 

 

TJ NIVA Hladké Životice z.s 
 

  ZHODOCENÍ PODZIMNÍ ČÁSTI SEZÓNY  

                             TÝMU MUŽŮ A ŽÁKŮ 

    V měsíci srpnu 2020 zahájil svou sezonu tým mužů ve IV. Třídě 

soutěže při Okresním fotbalovém svazu Nový Jičín.  Tým odehrál 

pouze 7 zápasů a získal 4 body. Dalších 6 zápasů nebylo odehráno, 

jelikož soutěž byla přerušena z důvodu COVID-19.  Tým vstřelil 8 gólů 

a 19 inkasoval.  Níže tabulka soutěže po podzimu.  

TABULKA MUŽI IV. TŘÍDA – PODZIM 2020 
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          V měsíci srpnu zahájil svou sezonu také náš tým mladších žáků. 
Odehrál 6 zápasů, získal 12 bodů. Vstřelil 34 gólů a inkasoval 30 gólů.  
Poslední zápas nebyl odehrán kvůli přerušení soutěže z důvodu 
COVID-19. Níže tabulka soutěže po podzimu. 
 
TABULKA MLADŠÍ ŽÁCI OS SK.A – PODZIM 2020 
 
 

   
 
       Všem našim fanouškům děkujeme za přízeň. Návštěvnost na 
domácích zápasech naších týmů byla skvělá. Všichni diváci vytvářeli 
skvělou atmosféru a za to jim moc děkujeme.  
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       V roce 2020 byly všem hráčům do 23 let doplněny a obnoveny 
sportovní potřeby, a to díky dotaci z MŠMT, která byla našemu klubu 
přiznána ve výši 85 800,00 Kč. Z této dotace byly pořízeny dvě sady 
herních dresů, sada míčů na mistrovské zápasy a na konci roku pro 
žákovsky tým sada teplákové soupravy + kraťasy s trikem a další 
vybavení pro týmy. Na rok 2021 náš klub opětovně požádal o dotaci 
„Můj klub 2021“ stejně jako předchozí roky. Níže nové tréninkové 
oblečení našich žáků. 

                          

 

 

, 
 

Krásné prožití Vánočních svátků a Šťastný Nový rok 
Vám přeje  

TJ NIVA Hladké Životice, z.s. 
 

 
Martin Mikunda 

Trenér týmu žáků a 
člen Výkonného výboru 

TJ NIVA Hladké Životice, z.s. 

        



~ 27 ~ 
 

Sportovní  spolek  Poodří 

Zprávy ze  Sportovního  spolku  Poodří 

V současné době,kdy z důvodu opatření proti pandemii není možné 
pořádat žádné sportovní akce,jsme si v našem spolku řekli,že když 
nemůžeme hromadně sportovat,tak budeme sázet. 
Inspirovali jsme se výsadbami stromořadí,které byly provedeny na 
několika místech naší obce. 

 
 
Vybrali jsme vhodné místo a zasadili dvě švestkové aleje.Na Vaší 
procházce do Poodří na ně snadno narazíte.Vydejte se od naší 
železniční stanice podchodem a dále pěšinou kolem trati ve směru 
na Suchdol.Obě aleje se nacházejí poblíž vyhlídkové lavičky. 
 
Pevné zdraví a hodně radosti z pohybu přeje za Sportovní spolek 
Poodří  Dalibor Ravčuk. 
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SDH Hladké Životice 

Zásahová jednotka  

Dne 06.09.2020 zásahová jednotka zasahovala při odstranění 

spadlého stromu (u koní) 

Dne 03.10.2020 technická pomoc při odstranění spadlého stromu 

směr Suchdol nad Odrou 

Dne 11.10.2020 výjezd zásahové jednotky k požáru osobního 

automobilu 

V říjnu naše zásahová jednotka dostala od obce jedno z nejlepších 

plovoucích čerpadel. 

Tímto děkujeme. 
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V polovině října začalo pršet tak, že se nám opět zaplnil Husí potok a 

to znamená pro naši zásahovou jednotku pohotovost. Večer 13.10. 

už hladina dosahovala II.stupně a hasiči začali objíždět obec a 

monitorovat hladinu potoka. Ve středu 14.10. již voda zaplavuje 

zahrady, sklepy a zásahová jednotka od brzkých ranních hodin čerpá 

vodu a nové čerpadlo se hodí. Čerpání pokračuje ještě celé další dva 

dny a musím říct, že si naši hasiči zaslouží pochvalu.  

A aby toho nebylo málo, tak když už se chystali v pátek 16.10. jít 

domů a zamykali zbrojnici, čas ukazoval 19:32, dostali hlášení 

k odstranění stromu přes komunikaci opět v části obce u koní. 

Mám pocit, že už by to letos mohlo stačit a vydržíme bez zásahů 

aspoň do konce roku. 

 

Mladí hasiči 

V sobotu 12.09.2020 naši mladí hasiči vyrazili na soutěž v požárním 

útoku a štafetou do Mnišího. 

Hned další den v neděli se zúčastnili soutěže v Petřvaldíku. 

V sobotu 19.09. se konala soutěž ve Studénce, kde se umístili na 

krásném 5. místě. Naši mladí hasiči spolupracují s hasiči z Hukovic a 

proto jsme po soutěži ve Studénce odjeli do Hukovic a společně děti 

trénovali hasičské znaky. Večer jsme opékali špekáčky a přespali v 

hasičárně. Ráno jsme potrénovali topografické značky, uzle a taky si 

zastříkali s vodou. 

Škoda že přišel nouzový stav a už nemůžeme jezdit na soutěže 

uzlování, na které se každoročně těšíme.     
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Přejeme Vám poklidné prožití vánočních svátků, abyste v novém 

roce pomoc hasičů potřebovali co nejméně, ale pokud se dostanete 

do situace, kdy naši pomoc budete potřebovat jsme připraveni 

pomoc poskytnout. 

Mnoho optimismu do nového roku přejí  hasiči  z  Hladkých  Životic. 

                                                                                 Za JSDH Šárka Molková 
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Projekt Výsadby stromořadí v k.ú. Hladké Životice 

 

Mnozí z vás již určitě zaznamenali podivné dřevěné „cosi“ podél 

polních cest kolem obce. Při bližším prozkoumání jste mohli zjistit, co 

tyhle masivní dřevěné konstrukce skrývají… 

Na podzim 2019 podala obec žádost o financování projektu Výsadby 

stromořadí v k.ú. Hladké Životice z prostředků Operačního programu 

životní prostředí. Podání žádosti předcházela zhruba půlroční 

příprava celého projektu, projektové dokumentace a zajištění všech 

potřebných stanovisek orgánů státní správy. Žádost úspěšně prošla 

všemi hodnotícími koly a nakonec byla v dubnu 2020 schválena 

výběrovou komisí a vybrána k financování. V následujícím 

výběrovém řízení byl jako zhotovitel projektu vybrán spolek Český 

svaz ochránců přírody Studénka, který se osvědčil již při jarních 

výsadbách dubových stromořadí v nivě Odry. 

Jak se tedy dobrovolným ochráncům přírody vysazovalo v době 

vydatného mokra a opatření proti šíření koronaviru? Poté, co jsme 

sehnali veškerý potřebný materiál, začaly na přelomu září/října práce 

v terénu. Hlavní část projektu – výsadba stromořadí podél zpevněné 

polní komunikace na Bezejmenném vrchu měla původně proběhnout 

za účasti veřejnosti, mladých skautů, hasičů a ostatních zájemců o 

sázení z řad občanů. Myšlenka byla, že si každý účastník zasadí 

„svůj“ strom a bude v následujících letech sledovat, jak roste, aby si 

zejména mladší generace uvědomila, jak dlouho trvá cesta od 

sazenice po vzrostlý strom, z něhož je následně užitek, kolik je kolem 

něj práce a že je třeba si každé dřeviny vážit. Bohužel vyhlášená 

hygienická opatření znemožnila akci uskutečnit. Dřeviny proto 

postupně vysázeli členové spolku. 

A jaký byl tedy postup? V první fázi bylo potřeba připravit určené 

pozemky na výsadbu a nechat je geodeticky zaměřit. Tady bychom 

rádi poděkovali místním subjektům za spolupráci (zemědělci 

hospodařící na sousedních pozemcích, geodeti). Před samotnou 

výsadbou stromů a keřů byly vykopány výsadbové jámy a usazeny 

vodicí kůly. Poté již následovala výsadba připravených sazenic, 

instalace ochranných prvků a tzv. zavětrovacích kůlů. Všechny kůly 

jsou z masivního štípaného dubu, který má garantovanou 
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dlouhodobou životnost a měl by tedy vydržet až do doby, kdy budou 

stromy natolik vzrostlé, že nebudou podporu a ochranu potřebovat. 

Tento robustní systém stabilizačních prvků zároveň chrání sazenice 

před nepříznivým počasím a před zvěří. Ochranné prvky doplňuje 

kovové pletivo jako ochrana proti okusu a úvazky, které stabilizují 

sazenice proti polámání či vyvracení.  

 

Co bude následovat? V příštích letech bude spolek ČSOP Studénka 

zajišťovat běžnou následnou péči o vysazená stromořadí. Protože je 

projekt z velké části (80%) financován z prostředků EU, bude stav 

realizace rovněž pod průběžným dohledem příslušných řídících 

orgánů poskytovatele dotace. 

A co vám to vlastně kolem obce poroste? Jedná se o kultivary 

vhodné do alejí a krajinných prvků, doplněné o původní druhy keřů. 

Jestli na nich poroste ovoce a případně jaké, na to si budete muset 

několik let ještě počkat   Každopádně věříme, že jsme realizací 

tohoto projektu přispěli ke vylepšení okolí obce a vytvořili příjemné 

krajinné prvky, které ocení hlavně lidé, co rádi chodí na procházky či 

se rádi projedou na kole, ale i živočichové obývající okolní krajinu. 

                                                                    ČSOP Studénka ZO 70/03
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                            INZERCE 

Montáže  a  servis  antén  a  satelitů , 

instalace televizorů – Tomáš Kožušník 

 montáže a rekonstrukce antén a anténních 

systémů 

 dodávky a montáže satelitů, servis satelitů, 

směrování satelitních antén 

 instalace a naladění televizorů a set topboxů 

 servis satelitních karet 

 odrušování TV příjmu 

 měření televizního a satelitního signálu 

 televizní a satelitní rozvody 

 výstavba anténních stožárů 

 připojení k internetu 30 Mb - 100 Mb 

 revize elektro 

 montáže a servis kamerových systémů 

  

 naladění set top boxu 

 přechod na DVB-T2 

 Informace, objednávky 7 dní v týdnu, 8-21 

hodin. 

 Tel. 728 19 46 22 
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